
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2013–2014 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2014Z05590 

Vragen van het lid Remco Dijkstra (VVD) aan de Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Milieu over het afschaffen van statiegeld (ingezonden 
27 maart 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met de uitzending van het tv-programma KASSA Groen van 
11 februari jl.?1 

Vraag 2
Is er reden om aan te nemen dat bottle-to-bottle recycling uit PET-flessen niet 
meer mogelijk is indien er geen statiegeld meer wordt geheven op grote 
PET-flessen? 

Vraag 3
Kunt u aangeven of in andere EU-lidstaten, waar geen statiegeld wordt 
geheven, bottle-to-bottle recycling plaatsvindt? Zo ja, zijn er redenen om aan 
te nemen dat dit desondanks niet mogelijk is via het Nederlandse Plastic 
Heroes-systeem? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Wat is de voortgang van het Plastic Heroes-systeem? Kunt u aangeven in 
hoeverre dit een volwaardig systeem is? 

Vraag 5
Bent u van mening dat afschaffing van statiegeld in combinatie met het 
Plastic Heroes-systeem, mensen zal aanmoedigen om niet alleen flessen 
maar ook al hun andere plastic verpakkingen (bijvoorbeeld folies, flacons, 
etc.) te scheiden van het overige afval?

1 Zie http://www.uitzendinggemist.nl/afleveringen/1396737.
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